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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica 
 

zo VI. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP konaného 

v mimoriadnom termíne dňa 1. júna 2023 o 12:00 hodine v priestoroch Miestneho úradu MČ 

Košice - Sídlisko KVP, Trieda KVP č.1, I. poschodie, zasadacia miestnosť      

 

Prítomní poslanci MZ: Podľa prezenčnej listiny zo VI. zasadnutia miestneho       

zastupiteľstva, ktorá tvorí prílohu zápisnice.  

 

Ospravedlnení poslanci:   PaedDr. Zdeno Bartók, Ing. Milan Pach, Bc. Marián Podolinský                             

 

Ďalší prítomní a zamestnanci mestskej časti:             

                                               Podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

1.  Otvorenie  

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc o 12:01 hodine otvoril VI. rokovanie Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP konané v mimoriadnom termíne 

a privítal všetkých prítomných. Ospravedlnil neúčasť poslancov PaedDr. Zdena Bartóka, Ing. 

Milana Pacha a Bc. Mariána Podolinského na tomto zasadnutí. Zároveň poďakoval 

poslaneckému zboru za ochotu stretnúť sa v tak krátkom termíne. Poslanecký zbor požiadal o 

vykonanie prezentácie, po prezentácii skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je uznášania 

schopné, prezentovalo sa 10 poslancov.    

Návrh programu rokovania obdržali poslanci e-mailom. Starosta prečítal návrh programu 

rokovania a prítomných poslancov požiadal o predloženie návrhov na vypustenie bodov 

programu rokovania. Keďže takéto návrhy nezazneli, nasledovalo hlasovanie poslaneckého 

zboru.    

 

1. a) Schválenie programu rokovania  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP schvaľuje program rokovania 

uvedený v pozvánke - zverejnený: 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania    

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

2. Stanovisko kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP k prijatiu úveru                                 

3. Návrh na schválenie prijatia úveru Mestskou časťou Košice - Sídlisko KVP                        

4. Návrh na II. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2023                      

5. Rôzne 

6. Záver  
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Počet  prítomných poslancov:  10  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania:  10 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 10, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Po schválení programu rokovania uvedeného v pozvánke - zverejneného, starosta požiadal 

poslanecký zbor o predloženie návrhov na doplnenie programu. Keďže takéto návrhy neboli, 

starosta skonštatoval, že dnešné rokovanie miestneho zastupiteľstva sa riadi schváleným 

programom.   

 

1. b) Voľba návrhovej komisie   

 Starosta: Požiadal poslancov o návrhy na voľbu členov návrhovej komisie. 

Ing. Matoušek: Za člena návrhovej komisie navrhol pána poslanca Mariána Koszoru.     

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  volí   

návrhovú komisiu v zložení: Marián Koszoru            

 

Počet  prítomných poslancov:  10  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 10 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 10, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

1. c) Určenie overovateľov zápisnice    

 Starosta: Za overovateľov zápisnice pre dnešné rokovanie určil pánov poslancov Vojtecha 

Tótha, MBA a Ing. Martina Žeca.   

 

2. Stanovisko kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP k prijatiu úveru                                 

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a informoval, že predkladateľom materiálu je 

kontrolór mestskej časti Ing. Ladislav Takáč, PhD., LL.M., MPA. Dodal, že poslanci zasadajú  

v mimoriadnom termíne kvôli vážnosti situácie z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov 

mestskej časti. Aby sme vedeli pokračovať v aktivitách, ktoré máme naplánované a kryté 

z externých zdrojov, potrebujeme získať dodatočné finančné prostriedky, a to vykrytím 

univerzálnymi, tzv. kontokorentnými úvermi. Stanovisko k prijatiu úveru spracoval kontrolór 

mestskej časti Ing. Ladislav Takáč, PhD, ktorému udelil slovo.  

Ing. Ladislav Takáč, PhD.: Povedal, že poslanecký zbor obdržal pomerne rozsiahly materiál. 

V uvedenom stanovisku presne identifikoval jednotlivé pravidlá, ktoré musí mestská časť 

spĺňať. V súčasnosti predstavuje dlh obce 2,96 % a to z dôvodu, že mestská časť prijala 

v roku 2020 návratnú finančnú výpomoc v rámci výpadku podielových daní v čase 

pandémie. Túto výpomoc začne mestská časť splácať až v roku 2024 v štyroch splátkach, 

posledná splátka bude v roku 2027. Momentálne je dlh mestskej časti mizivý, a čo sa týka 

splátok, tie sú tiež nulové. Dodal, že na základe predložených materiálov k úveru mestská 

časť spĺňa podmienky podľa zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 

Doplnil, že maximálna možná výška splátky v tomto roku je 276 439,38 EUR, tá je 

limitovaná 25 % skutočných bežných príjmov, ktoré nezahŕňajú účelové transfery. Na záver 

dodal, že mestská časť spĺňa všetky podmienky na prijatie návratného zdroja financovania. 

Starosta: Na margo návratnej finančnej výpomoci vo výške 69 192 EUR poznamenal, že 

bývalá aj súčasná vláda dala prísľub, aby samosprávy tieto pôžičky nemuseli vrátiť. To 

znamená, že je potrebné zmeniť uznesenie vlády, ktorým sa táto návratná pôžička zmení na 

nenávratnú. Prešlo asi pol roka a samosprávy po celom Slovensku čakajú. Dodal, že sa    

zúčastnil na rokovaniach s premiérom, premiér sa vyjadril, že tento sľub chcú dodržať. 

Zabrániť tomu môže prijatie ďalších zákonov v parlamente, ktoré opäť budú znamenať deficit 

pre štátny rozpočet. Samosprávy na Slovensku majú nádej na vyriešenie. Predpokladáme, že 

tieto prostriedky nebudeme musieť v budúcnosti vrátiť.  
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Starosta otvoril diskusiu k bodu rokovania. Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju 

uzavrel a slovo dal návrhovej komisii, aby prečítala návrh na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP    

berie na vedomie 

Stanovisko kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP k dodržaniu podmienok na 

prijatie návratných zdrojov financovania podľa predloženého návrhu.    

 

Počet  prítomných poslancov:  10  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 10 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 10, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

3. Návrh na schválenie prijatia úveru Mestskou časťou Košice - Sídlisko KVP               

Starosta: Otvoril ďalší bod rokovania. Na úvod poznamenal, že o tomto návrhu a o vývoji 

hospodárenia prebiehali diskusie s poslaneckým zborom už dlhšiu dobu. Bohužiaľ,  

samosprávy po celom Slovensku zažívajú zlé časy. Keďže nemáme výber daní, sme na 100 % 

závislí od mesta Košice. Mesto Košice aj napriek zvyšujúcim sa cenám a výdavkom mestskej 

časti poslalo finančné prostriedky v rovnakej výške, ako v minulom roku. Skutočné čerpanie, 

čo sa týka dane z príjmu fyzických osôb, kapitálových výdavkov a transferov vo výške 90 000 

EUR nedostaneme, taktiež bolo škrtnutých 30 000 EUR na Drocárov park. Ako samospráva 

zažívame ešte horšie obdobie ako v minulom roku. Aby sme vedeli financovať celé naše 

európske projekty, hlavne výstavbu skateparku, na ktorý sme dostali dotáciu, tiež máme 

požiadavky na ďalšie dotácie na opravy ciest a komunikácií, ktoré sme plánovali financovať 

z výzvy v rámci programu FAST CARE (do tohto momentu máme vyjadrenie, že príspevok 

bol schválený, ale nie je podpísaná zmluva), a taktiež na preklenutie nedostatku finančných 

prostriedkov na bežnom účte, rozhodli sme sa osloviť banky s cieľom predloženia 

najvýhodnejších ponúk na poskytnutie úveru vo výške 300 000 EUR. Oslovili sme celkovo 7 

bánk, z toho 3 banky reagovali. Pre mestskú časť sme vybrali najvýhodnejšiu ponuku, ktorá 

do značnej miery závisí od euriboru. Euribor momentálne nevieme predpovedať, vyvíja sa 

podľa situácie na svetových trhoch. Dodal, že pri plnom vedomí sme vybrali tú najlepšiu 

ponuku. Samozrejme, ak dostaneme finančné prostriedky z výzvy alebo z Fondu na podporu 

športu, tento úver splatíme. Doplnil, že s poslancami prebiehali na spoločných stretnutiach 

diskusie, takže informácia pre tých, ktorí pozerajú prenos zo zasadnutia - všetko je 

vykonzultované a vysvetlené. Moje stanovisko je také, že ak sa chceme pohnúť ďalej, je 

potrebné tento úver prijať. Situácia je zlá, budeme však dúfať, že do konca roka nám pomôže 

dodatočnými  prostriedkami či už vláda alebo mesto, aby sme mohli pre občanov vykonávať 

tie služby, ktoré od nás očakávajú. K prerokovávanému bodu programu otvoril diskusiu.  

                                      

Keďže v diskusii nikto z prítomných nevystúpil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú 

komisiu o prednesenie návrhu na uznesenie.    

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP v zmysle ustanovenia § 14 ods. 

3 písm. e) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov,   

schvaľuje  

prijatie univerzálneho úveru vo výške 300 000 EUR, ktorý poskytne finančný ústav 

Slovenská sporiteľňa, a. s. z dôvodu preklenutia dočasného nedostatku finančných 

prostriedkov na bežnom účte Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP.   
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Počet  prítomných poslancov:  10  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 10 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 10, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

4. Návrh na II. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2023                      

Starosta: Uviedol v poradí štvrtý bod programu rokovania s tým, že tento bod úzko súvisí 

s úverom, ktorý poslanecký zbor práve schválil. Dodal, že tieto finančné prostriedky 

potrebujeme, avšak po ich poskytnutí bankou, je potrebné tento úver zapracovať do rozpočtu 

v príjmovej aj výdavkovej časti. Po vzájomnej dohode s poslaneckým zborom sa táto zmena 

rozpočtu týka len poskytnutia úveru. Ďalšie úpravy rozpočtu budú predložené na riadne 

rokovanie miestneho zastupiteľstva dňa 21. 06. 2023. K bodu programu otvoril diskusiu.  

Ing. Matoušek: Informoval o stanovisku Finančnej komisie, ktorá prerokovala návrh na 

schválenie prijatia úveru mestskou časťou a návrh na II. zmenu rozpočtu mestskej časti na rok 

2023. Finančná komisia podporila tieto návrhy a odporučila miestnemu zastupiteľstvu ich 

schválenie podľa predloženého návrhu.  

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu, aby 

prečítala návrh na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje  

II. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2023 podľa predloženého 

návrhu.  

 

Počet  prítomných poslancov:  10  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 10 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 10, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

5. Rôzne 

Starosta otvoril bod rôzne. Poďakoval poslancom za ich ochotu a flexibilitu, keďže rokovanie 

miestneho zastupiteľstva prebehlo v netradičnom termíne. Informoval, že mestská časť 

poobede o 15:00 hodine v Drocárovom parku organizuje podujatie „Deň detí na KVP“, ktorý 

bude plný atrakcií a zábavy. Srdečne pozval všetkých poslancov, verejnosť aj zamestnancov 

na toto podujatie, aj na spoločnú oslavu 40-teho výročia vzniku KVP.   

 

6. Záver  

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc po vyčerpaní programu rokovania Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP poďakoval všetkým prítomným za účasť.  

Rokovanie o 12:14 hodine ukončil.  

Zápisnica je vyhotovená  formou písomného záznamu z rokovania. 

Súčasťou tejto zápisnice je úplný zvukový záznam, ktorý je archivovaný na právnom oddelení 

Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko KVP.   

Prílohu  zápisnice  tvorí: 

- Prezenčná listina poslancov  

- Prezenčná listina ďalších prítomných 

- Výpisy o hlasovaní poslancov zo VI. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice -

Sídlisko KVP, konaného v mimoriadnom termíne dňa 01. 06. 2023 z hlasovacieho 

zariadenia firmy A. S. Partner, s r. o., Košice. 
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Dňa  14.06.2023 .........................                                     Dňa 14.06.2023    .......................  

 

       Ing. Miroslav Michalus, v. r.                                         Mgr. Ladislav Lörinc, v. r.                                                              

                prednosta                     starosta                                                                   

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice :   

 

 

 

 

Dňa 19.06.2023 ..........................                                    Dňa 15.06.2023  ......................... 

  

             Vojtech Tóth, MBA, v. r.       Ing. Martin Žec, v. r.    

 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
V Košiciach dňa 13. 06. 2023 

Zapísala: Ing. Ľubica Spišáková  

                právne oddelenie   


